

## Referat af Bestyrelsesmøde, Afdeling 114

Lokation: Herning Fremads lokaler

Dato: 7. november 2023

Begyndt kl: 19:01

Endt kl: 20:16

Deltagere: Carl, Niels Jørgen, Jonas, Ole, Marianne, Emma

---

### Dagsorden

Opfølgning fra sidste møde:

1. *Processen med at søge om finansering fra fonde: Legathåndbogen m.m.*

Mange fonde giver faste beløb eller procenter til et givent projekt; økonomisk støtte afhænger derfor af projektets størrelse og pris.

Forudsætning for at kunne søge om støtte fra fonde: Komplet projekplan inkl. budget.

**Ole** tager kontakt til Skive-afdelingen ift. erfaring om at søge, oplæg til projekter m.m., som vores afdeling måske kunne tage udgangspunkt i.

Separat møde med idéer til hvad projektet konkret skal være aftales på et senere tidspunkt.

2. *Plantning af vilde blomster (Marianne og Niels Jørgen) – fortsat*

Tilbud for plantning (fra Niels Jørgen): 5.800,- kr. (godkendt af alle)

Finansiering: Fra puljen hvor der hver måned indbetales 20 kr. pr. husstand.

**Niels Jørgen** kontakter Tommy herom.

3. *Julebanko – hvordan det gik/erfaringer*

Aflyst denne gang da tilslutningen/opbakning ikke var stor nok til at gennemføre arrangement.

Overvejelse til næste gang/lignende arrangementer: Brug Herning Fremads lokaler som lokation, så afstanden til arrangementet ikke er nogen hindring/undskyldning.

Forslag til næste arrangement: engang i foråret 2024.

4. *Overvejelser ift. hvad opslagstavlerne skal bruges til og administration af dem.*

Benyt generelt ikke opslagstavlerne i vinterhalvåret da de dugger til.

**Carl** opsætter papir som henviser til Facebook.

**Emma** lægger referater fra bestyrelsesmøder op på Facebook-gruppen.

5. *Sikring/elafbrydelse (1-værelseslejligheder) – opfølgning*

Tommy skal udarbejde/levere en procedure for hvad beboeren i den lejlighed, hvor der ikke er installeret sikring, skal gøre, men Ole har ikke hørt yderligere fra Tommy.

**Carl** forhører sig hos Tommy.

6. *Beslutning ift. hvad de 20 kr. der indbetales pr. husstand pr. måned skal bruges på.*

Se punkt 2.

Yderligere punkter/input:

1. *Udendørs belysning (Carl)*

Carl har kontaktet Tommy ift. at slukke for lamperne placeret ved fortorvene der går ned mod boligerne. Der er i forvejen rigeligt med lys fra lamperne der hænger på bygningerne.

2. *Æbletræer (Carl)*

Vi får plantet seks æbletræer.

3. *Idéen om at en del af Fællesbos skur kan bruges til at opbevare afdelingens fælles ejedele (f.eks. en grill – skal indkøbes inden 1. januar); kræver opfølgning med Torben/Tommy.*

Fælles indsats om at finde/udvælge en grill; indhent "OK" fra bestyrelsesmedlemmerne via email.

**Carl** kontakter Torben/Tommy ift. opbevaring.

4. *Eventuelt.*

**Carl** kontakter Tommy ang. steder på parkeringspladsen hvor der mangler at blive lagt sten.

---

Punkter til næste bestyrelsesmøde (6. februar 2024):

- *Processen med at søge om finansering fra fonde.*

**Ole** tager kontakt til Skive-afdelingen ift. erfaring om at søge, oplæg til projekter m.m., som vores afdeling måske kunne tage udgangspunkt i.

Aftale dato for separat møde projekt for afdeling (bålplads, legeplads osv.).

- *Plantning af vilde blomster (Marianne og Niels Jørgen) – fortsat/afslutning*
- *Æbletræer*
- *Sikring/elafbrydelse (1-værelseslejligheder) – opfølgning ift. Tommy/Fællesbo*
- *Lægning af manglende sten på parkeringspladsen – Carl*

- *Eventuell.*

